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Prima: članovi UO-a HTS-a, NO HTS-a, Glavni tajnik HTS-a 

Na znanje: Ured HTS-a 

 

 PREDMET: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 49/2018.-2022. 

 

ZAPISNIK 

 

sjednice Upravnog odbora održane 13. travnja 2022. godine u 18:30 sati na Kineziološkom 

fakultetu u Zagrebu i online na platformi Zoom. 

 

Prisutni članovi UO: Mario Kasović - predsjednik, Franko Faustini – dopredsjednik (Zoom), Josip 

Mladin Živković – član, Ivan Pavić – član (Zoom) 

Ostali prisutni: Dorijan Pavliša – glavni tajnik, Bojan Dujković – izbornik (Zoom), Nataša Preis-

Bedenik – tehnička tajnica 

Predloženi Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prošlih sjednica UO-a: UO 48/2018.-2022. održan 23.03.2022. 

2. Usklađivanje dokumenata sa Statutom HTS-a: Pravilnik o reprezentacijama 

3. Stručna komisija – Prijedlog raspuštanja stručne komisije; 

4. Reprezentacija: plan međunarodnih natjecanja (izbornik HTS-a B. Dujković) 

5. Prijedlog razvojnog programa za sportaše Youth kategorije  (Izbornik HTS-a B. Dujković):  

6. Prijedlog izmjena kriterija neolimpijskih disciplina (izbornik HTS-a L. Lisjak) 

7. Sudačko-tehnička komisija: 

a. Pravilnik o Sudačko-tehničkoj organizaciji i licenciranju sudaca - prijedlog izmjena  

b. Prijedlog aktivnosti Sudačko-tehničke komisije 

8. Komisija za marketing:  

a. Predstavljanje članova komisije 

b. Plan rada 2022. 

9. Licence sportaša - odluka za tehničku realizaciju tiska licenci 

10. Razno:  

a. Izvještaj o koracima vezanima uz dopis za Pravobraniteljicu za ravnopravnost 

spolova 

b. Informacije o utrci u Korčuli 

c. Informacije o utrci u Slavonskom Brodu 
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Predsjednik Mario Kasović je konstatirao da postoji kvorum za donašanje odluka na 

sjednici, a glavni tajnik uputio prisutne da s obzirom na prisutna 4 od 7 članova UO-a, sve 

odluke trebaju biti donesene jednoglasno.  

 

Rasprava po točkama dnevnog reda: 

1. Usvajanje zapisnika s prošlih sjednica UO-a: UO 48/2018.-2022. održan 23.03.2022. 

Članovi UO su upoznati s predloženim izmjenama i dopunama dijela teksta koji se odnosi na točku 

8. zapisnika, a koji glasi: 

Umjesto:  „Denis Grgorinić podsjetio je članove UO-a da je da se prilikom same izrade 

POUN-a bilo prijedloga koji bi putem određivanja postotaka osigurali sličan broj natjecatelja na finalu, 

a istovremeno  zadovoljavali ideju selekcije. Smatra da se dodatnim istraživanjem te priče  gubi vrijeme 

i energija i da kao Savez trebamo to prekinuti.“ 

Prijedlog izmjene: „Denis Grgorinić podsjetio je članove UO-a da je da se prilikom same izrade 

POUN-a bilo prijedloga da se stavi ravnopravan broj natjecatelja i natjecateljica, a da se putem 

dodatnih uvjeta, postotaka zadovolji načelo selekcije npr. na osnovi postotka ukupnog broja 

natjecatelja/ca  koji bi se putem osigurao sličan broj natjecatelja na finalu, a istovremeno zadovoljavali 

ideju selekcije. Smatra da se dodatnim istraživanjem te priče gubi vrijeme i energija i da se dodatno 

brine da se riječ TRIATLON ne provlači u negativnim kontekstima i da kao Savez trebamo to prekinuti.“ 

UO je s 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usvajanju izmjena i dopuna točke 8. 

zapisnika sjednice UO-a 48/2018.-2022.  

UO je s 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usvajanju zapisnika sjednice UO-a 

48/2018.-2022.  

 

2. Usklađivanje dokumenata sa Statutom HTS-a: Pravilnik o reprezentacijama 

 

Glavni tajnik Dorijan Pavliša  upoznao je članove UO-a s predloženim UPOZNAO je članove sa 

predloženim izmjenama Pravilnika o reprezentacijama koje su prvenstveno predložene kako bi se 

dokument uskladio sa Statutom HTS-a. Navedenim pravilnikom su bile regulirane ovlasti i zadaci 

Stručne komisije HTS-a na način koji je činio nejasnim kanal komunikacije i raspodjelu odgovornosti 

Izbornika koja je jasno definiran Statutom. Izmjenama Pravilnika o reprezentacijama izbacio se dio koji 

se odnosi na Stručnu komisiju i jasno su definirane obaveze i odgovornost izbornika.  

  

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usvajanju izmjena Pravilnika o 

reprezentacijama.  
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3. Stručna komisija – Prijedlog raspuštanja stručne komisije; 

Mario Kasović smatra da je da imenovana Stručna komisija nije dala onaj rezultat koji je trebala 

dati, a unatoč trudu dogodilo se značajno usporavanje svih procesa. Izbornikova odgovornost i 

kvalitete u radu će na taj način biti jasnije izražene.  

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o raspuštanju Stručne komisije.  

 

4. Reprezentacija: plan međunarodnih natjecanja (izbornik HTS-a B. Dujković) 

Izbornik Dujković predstavio je inicijalni plan i predviđene utrke za seniorske reprezentativce u 

dogovoru s trenerom seniora Butturinija i Granoše  Aleksandrom Tompom koji brine i bira utrke za 

realizaciju postavljenih ciljeva. Ove godine traži se plasman: Kina je važna utrka jer je prva utrke godine 

koja je u sklopu bodovanja za olimpijsku ljestvicu:  

Glavni tajnik inzistira da se jasno naznači programsko pokriće za odlazak na utrke a plan seniora 

treba dopuniti sa budžetnim predviđanjima. Temeljem budžeta koji je na raspolaganju mogu se jasno 

postotno odrediti iznosi za pojedine sportaše. Zaključeno je da se treba napraviti dopuna 

prezentiranog plana za 2022.  Predsjednik Kasović predložio je da se dopisani ciljevi ukupnog budžeta 

realiziraju na način da se sportašima omogući dodatnih 5% ako ostvare zacrtani rezultat.  

Pavić je istaknuo da izabranom izborniku treba jasno iskazati povjerenje na način da im se pri 

odabiru daju otvorene ruke kao trenerima i izborniku; ciljeve smo odredili, budžet smo odredili i 

trebamo imati povjerenja u trenere i izbornika za realizaciju.  

Bojan Dujković  će, sukladno dogovorima sa sastanka, poslati dopunjeni plan.  

 

5. Prijedlog razvojnog programa za sportaše Youth kategorije  (Izbornik HTS-a B. Dujković):  

Bojan Dujković prezentirao je plan razvojnog programa: kroz kriterije i norme određeni su 

reprezentativci s mogućnošću dodatnih dopuna nakon finalnog testiranja. Nabrojao je utrke; i 

istaknuo  da  se na grupne akcije Bled i Balkansko prvenstvo mogu zbog blizine i troškova planirati 

veće brojke za sudjelovanje sportaša.  Tabor, Riga i Izvoirani su označene kao rezervne utrke: ako 

sportašu nedostaju bodovi za osvajanje bodova za ulazak u razvojne programe odnosno  

alternativne utrke. Osim kriterija testiranja i bodova, nakon Preluka će biti  poznata finalna lista 

sportaša za Bled, ovisno o tome kako će se sezona odvijati. Sportaši koji ostvare dobar rezultat , 

dobiti će priliku za međunarodni nastup.  

U kalendaru za Youth prezentirao je novina od lani: Kopar, Walsee i Traum su koncipirane kao  

kriterijske utrke: Kroz Kopar i Walsee utrke dobivamo 6 sportaša za Traum u Austriji i nakon te utrke 

dobivamo finalnu listu za Youth Festival u Francuskoj. Konkurencija je jaka na svim  navedenim  

utrkama, što će dati našim sportašima priliku da osjete kako je sudjelovati na utrkama više razine. 

Sportaši koji su ulazna godine juniora premladi su za utrke europskih juniorskih kupova pa je to 

jedna stepenica sa domaćih natjecanja na natjecanja EJK: ispisan je jasan način na koji će se 

kvalificirati za nastup.  

Za Youth je također predviđen razvojni kamp u Delnicama koji će se realizirati kroz samostalno 
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financiranje sportaša u dijelu troškova smještaja i priprema za utrku kros triatlona koji će se tamo 

održati. Ako bude izmjena u kalendaru, prilagodit će se maksimalno. Naš kalendar je dosta bukiran, 

puno je utrka i u kombinaciji sa školskim obavezama i turističkom sezonom, teško je naći slobodan 

prostor u kalendaru.  

Dopredsjednik Faustini je postavio pitanje što se dešava sa sportašima koji zadovolje kriterije, 

a na što je Dujković pojasnio: postoje određeni sportaši koje moramo vidjeti na nastupima u 

međunarodnoj konkurenciji. Lani smo imali 8 nastupa – ne 8 utrka, nego 8 nastupa. Ove godine 

postoje juniorke koje pokazuju naznake da bi mogle imati dobre rezultate, ali im treba dati priliku 

da se pokažu na utrkama tijekom sezone da bi išle na natjecanje. Primjer takvih sportaša su Ana 

Potlaček i  Lukas Padmosoekarto – imaju vidljiv napredak, zadnja im je juniorska godina – oni su 

primjer sportaša koji moraju dobiti priliku jer je razvidan napredak u odnosu na lani. Kada se ukinula 

Stručna komisija i izglasalo povjerenje meni kao izborniku, onda smatram da mi se treba dati i prilika 

za rad uz otvorene ruke.  Smatra da je nama kao Savezu u interesu da imamo reprezentaciju koja 

se ne sastoji od 2 sportaša već više njih. Nada se da će netko od sportaša ostvariti kriterij za ranije 

utrke sada već na testiranju, a za mlađe sportaše da se pokažu već na prvim utrkama – 1. kolo Trogir; 

i td.  

Glavni tajnik Pavliša je zamolio izbornika da maksimizira svoju objektivnost kako bi se očuvao 

ugled Saveza i da na vrijeme svima budu poznati uvjeti izbora. Jasno je da sportaš koji se pokaže na 

natjecanjima kao bolji, iako nema kriterije, mora biti član reprezentacije. 

Predsjednik Kasović smatra da takav pristup samo treba još jasnije pojasniti trenerima i samim 

sportašima u međusobnoj komunikaciji te da se na neki način prezentira „timeline“ ostvarivanja 

ciljeva; bodova po godinama i td., da se vidi kvaliteta pojedinog sportaša i njegov napredak.   

Dujković je već ranije napravio ciljeve HTS-a po dobnim skupinama, a o kojem se raspravljalo na 

Stručnoj komisiji. Dujković će ga sada poslati izravno jer nema Stručne komisije s kojom taj 

dokument treba usklađivati.  

 

UO je sa 4 glasa za , 0 protiv i 0 suzdržanih usvojio plan za sportaše Youth kategorije. 

 

6. Prijedlog izmjena kriterija neolimpijskih disciplina (izbornik HTS-a L. Lisjak) 

 

Predsjednik Kasović je zbog nemogućnosti dolaska izbornika Lisjaka na natjecanje i prezentacije 

novih kriterija maknuo točku s dnevnog reda Sjednice UO-a te će se o istoj raspravljati drugom 

prilikom.  
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7. Sudačko-tehnička komisija: 

a) Pravilnik o Sudačko-tehničkoj organizaciji i licenciranju sudaca – prijedlog 

izmjena:  

Živković je ukratko predstavio izmjene u operativnom pravilniku koji regulira stupnjeve sudaca 

na drugačiji način nego što je to do sada napravljeno, a koji je usklađen na sjednici STK.  

 

UO je sa 4 glasa za , 0 protiv i 0 suzdržanih usvojio izmjene Pravilnika o Sudačko-tehničkoj 

organizaciji i licenciranju sudaca . 

 

b) Prijedlog aktivnosti Sudačko-tehničke komisije 

Živković je prezentirao aktivnosti u vidu organizacije sudačkog seminara u Zagrebu i Splitu, na istom 

principu na kojem su seminari odrađeni lani.  

 

8. Komisija za marketing:  

a) Predstavljanje članova komisije 

Predsjednik Kasović istaknuo je važnost postojanja komisije za marketing te zamolio 

predstavnike da se ukratko sami predstave.  

Krešimir Mikulandra istaknuo je da je osnova ideja komisije da  svojim radom i znanjem 

pomognem u vidljivosti Saveza i da budemo malo učinkovitiji u svemu. Cijela priča je na volonterskoj 

bazi. Krešimir je amaterski triatlonac, zaposlen u Hanza mediji i cijeli je život u medijima te ima 

široka poznanstva u drugim medijskim kućama, a prvenstveno se bavi financijama i kontrolingom; 

Irwan Padmosoekarto ima sina triatlonaca i mnogo praktičnog iskustva na operativnim razinama 

podrške sportašima, kao i Hrvoje Sertić, treći član komisije. 

Živković je istaknuo važnost utrka za samu promociju HTS-a i suradnju; smatra da treba 

intenzivno povezivati direktore utrka s marketingom i znanjem kako bi se s vremenom razvili 

sustavni pokrovitelji utrka.  

Pavić podržava cijelu inicijativu jer je svjestan da bez marketinškog rada nema ničega i da se 

učini bilo kakav pomak u odnosi na postojeće stanje, učinilo bi se puno za Savez te se Pavić posebno 

zahvaljuje svoj trojici volontera.  

b) Plan rada 

Krešo je predstavio plan i projekt: Ključni ciljevi su napisani, a vremenski bi pokušali kroz 

perspektivnog sportaša mlađih uzrasta kao što su Gabrijel Barac ili spomenuta Ana Potlaček 

odnosno  kroz brendiranje individualnih sportaša nalazili načini na se pronađu sponzori za utrke i 

događanja.  HTL liga – ideja snimanja utrke, prijenos, reportaža  koju bi radili neki mediji; video 

produkcija na volonterskoj bazi je već konstruirana te bi takvi, malo profesionalnije osmišljeni 

materijali koji su atraktivni sami po sebi lakše našli svoju put do medija. Za HTV je  cilj da uđemo u 

dnevnik, ali da barem se pokrije neko državno prvenstvo kroz izjavu sportaša i da se u 2023. bude 
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zatvoreno financiranje cijele priče, a da se pomalo kroz godine dođe do učestalosti pojevljivanja u 

medijima.  

Planiraju aktivirati You Tube  kanal kroz snimanje lige te napraviti kratke  reportaže o klubovima i 

povezati priču sa instagranom, Tik -Tokom i td. Organizacijski dio: prikupljanje i obrada materijala, 

tipova tekstova i sadržaja je u procesu pripreme: kada se posloži proces tko će prikupljati materijale, 

onda se može krenuti u sustavnu realizaciju.  

Predsjednik Kasović dao je podršku komisiji na način da će kroz komunikaciju i kontakte s 

klubovima omogućiti slobodan pristup svemu što je trenutno dostupno te će trojac imati slobodne 

ruke da povezuje ideje i realizaciju. Istaknuo je da je poznavanje funkcioniranja marketinga ključno 

i da je on imao znanja, sam bi to napravio – no potrebni su stručnjaci sa pojedinog područja da se 

stvari i realiziraju u željenom smjeru.   

 

9. Licence sportaša - odluka za tehničku realizaciju tiska licenci 

Nakon rasprave o tisku licenci, pojedini članovi UO-a su istaknuli da se iskaznice nakon tiska 

zapravo i ne koriste, osim u pojedinačnim slučajevima. Sukladno pristiglim ponudama, 

predloženo je da se tisak licenci u 2022. realizira na sljedeći način:  

- Ured HTS-a će u suradnji s dosadašnjim partnerom 1Klik predložiti novi dizajn, sukladno 

ponudi (jednostrani tisak, individualna izrada, odmah dostupno) 

- Trošak dizajna i pripreme svakog tiska licenci podmiriti će HTS 

- Trošak tiska licence će djelomično podmiriti klubovi sportaša koji žele fizičku licencu i 

to na način da sudjeluju u dijelu troškova tiskanja sa jediničnom cijenom od 10,00 kn 

po licenci 

- Za sportaše koji sudjeluju u međunarodnim natjecanjima Ured HTS-a će izrađivati 

standardizirane potvrde.  

UO je sa 4 glasa za, 0 protiv i 0 suzdržanih usvojio prijedlog realizacije tiska licenci.  

 

Za 2023. godinu planiran je razvoj mobilne aplikacije koja bi povezivala sportaša, licencu u 

podatke o sportašu. Za isto je potrebno uskladiti i bazu podataka i postojeće  

 

10. Razno:  

a) Izvještaj o koracima vezanima uz dopis za Pravobraniteljicu za ravnopravnost 

spolova 

Predsjednik Kasović je upoznao članove UO-a ukratko s odgovorom koji je za PRS 

sastavio zajedno s odvjetnikom te zamolio sve članove da donesu zajedničku odluku o slanju 

dopisa.  

 

UO je sa 4 glasa za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku o slanju dopisa – odgovora na 

upit Pravobraniteljici za ravnopravnost spolova.  
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b) Informacije o utrci u Korčuli 

Pavić je rekao da se pomalo privodi kraju organizacija natjecanja, novi raspis je poslan; 

humanitarna utrka će biti izmijenjena i trčat će se ulicama stare jezgre Korčule te su razrađene 

dodatne aktivnosti za sportaše u kojima mogu sudjelovati.   

 

c) Informacije o utrci u Slavonskom Brodu 

 

Živković je obavijestio prisutne da će 2. kolo HTL-a u Slavonskom Brodu biti održano kroz  

prepoznatljivo sportsko natjecanje – triatlon sa bazenskim plivanjem. Javio se i sukob interesa 

organizatora kojem je u interesu veći broj sportaša i tehničke službe koja natjecanje provodi te se 

radom na terenu ustanovilo da je moguće da do 120 natjecatelja imaju iste uvjete za natjecanje po 

startu u bazenima; ako će se prijaviti više, po planovima 200-tinjak natjecatelja – sportaši će biti 

podijeljeni u više startova.  

Za utrku u Trogiru koja ima sličan problem gdje je i očekivan veliki broj natjecatelja, seniorska 

utrka limitirana je na 140 osoba; isključivo licenciranih, prema pravilu prvenstva prijave.  

 

 

U Zagrebu, 13.04.2022.  

 

 

Mario Kasović   

Predsjednik HTS-a  
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